
 

《秀岡校區防疫政策通報》 
致全校教職員工、同學及家長： 

    本校因應疫情變化，於 6月 1日（三）召開防疫會議，決議以下措施，籲請教職員工、同學及

家長知悉並配合： 

一、自 6月 6日（一）起恢復實體課程。家長如有防疫需求，可幫學生申請自主防疫假，不列入出

缺勤紀錄。申請自主防疫假學生如有學習需求，學校可提供「遠距轉播學習」。 

二、自 6月 6日（一）起維持用餐分流模式，說明如下： 

(一) 教一大樓各班級於教室用餐，取餐時間一律為 12:15 之後 

(二) 教二大樓班級，以及教一電腦教室與空間較小之教室，兩梯次於餐廳用餐。 

     第一梯次：12:00-12:30 

     第二梯次：12:30-12:55 

(三) 餐廳仍暫停供應餐具，請師生自行準備。 

(四) 用餐場所（包括餐廳及教室）均須使用隔板，而餐廳班級須採取梅花座。 

三、6月 11 日（六）如期舉行實體畢業典禮並提供線上直播，開放每生兩名家長進入主會場觀禮，

其餘家長於國際會議廳觀看線上直播。入校家長需有施打二劑疫苗或快篩陰性證明。 

四、自 6月 6日（一）起恢復舉行週會並以單一年級為對象，各年級日期另行公告。 

五、為協助住宿生搬遷，規劃 6月 5日（日）19:00~22:00 開放住宿生申請提前返校住宿 

    (直接致電向舍務教師提出申請)。6月 6日(一)上午 07:40-08:20 各棟宿舍皆會開放， 

    同學可將行李及物品放至宿舍後再去上課。 

六、因應恢復實體課程，有關午餐退費程序，說明如下： 

   （一）自 6月 13 日（一）以後，如有請假，仍依校內規定及退費方式辦理， 

         須符合「事前且連續五天」之請假，始能退費。 

   （二）6月 6日（一）至 6月 10 日（五）期間，退費方式予以彈性調整， 

         免除「連續五天」限制，此期間請於 6月 3日（含）以前提出假單，始能退費。 

七、6月 6日（一）至 6月 9日（四）G9 修業旅行經家長意願調查統計，已達出團成行標準， 

    學校將依計畫如期舉行。 

 

    敬祝 

平安 

康橋國際學校秀岡校區防疫小組關心您 

2022 年 6 月 1 日 

 

 

 

 

 



 

"Epidemic Prevention Policy Announcement; Xiugang Campus" 

To all school staff, students and parents: 

    In response to the changes in the epidemic situation, our school held an epidemic prevention meeting 

on June 1 (Wednesday), and decided on the following measures, which we call on all staff, students and 

parents to cooperate with: 

1. Physical courses will resume from June 6 (Mon). If parents have epidemic prevention needs, they can  

help students apply for independent epidemic prevention leave, which will not be included in the 

absence record. If students who apply for independent epidemic prevention leave have specific learning 

needs, the school can provide "on-line learning". 

2. The meal diversion system will be maintained from June 6 (Mon), and the instructions are as follows: 

  (1) All classes in building one will have meals in the classroom, and the meal time will be after 12:15 

  (2) Classes in building two, as well as the computer classrooms and classrooms with smaller spaces, will  

 have meals in the cafeteria.  

 First group: 12:00-12:30  Second group: 12:30-12:55 

  (3) The cafeteria will continue to suspend the supply of tableware, and teachers and students are  

     requested to prepare these themselves. 

  (4) Partitions must be used in dining places (including the cafeteria and classrooms). 

3. On June 11 (Saturday), the on-site graduation ceremony will be held as scheduled and online live  

  broadcasts will be provided. Two parents for each student will be allowed to enter the main venue to  

  watch the ceremony, and the remaining parents will watch the online live broadcast in the international  

  conference hall. Parents entering the school must have had two vaccinations or a negative certificate of  

  rapid screening. 

4. Weekly assemblies will resume from June 6 (Mon) and target a single grade. The date of each grade will  

  be announced separately. 

 

 



 

 

5. In order to assist the dormitory students, students can apply for early return to campus accommodation  

  from 19:00~22:00 on June 5 (Sunday). 

  (Call directly to the dorm teacher to apply). On June 6 (Mon), all dormitories will be open at 07:40-08:20  

  in the morning. Students can leave their luggage and belongings in the dormitory before going to class. 

6. In response to the resumption of physical courses, the lunch refund procedures are as follows: 

  (1) After June 13 (Mon), if there is any leave, it will still be handled in accordance with the school    

     regulations and refund methods. Refunds are only available if the request for leave has been  

     completed in advance and for five consecutive days. 

  (2) During the period from June 6 (Mon) to June 10 (Fri), the refund method will be exempt from  

     the "five consecutive days" limit . Parents, please apply before June 3 to get a refund. 

7. From June 6th (Monday) to June 9th (Thursday), the G9 study trip has reached the required number of  

  participants to proceed as planned. 

 

The Epidemic Prevention Team of Kang Chiao International School Xiugang Campus cares about you! 

June 1, 2022



附件：6月 6日至 6月 19 日期間行事曆規劃 

 


